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Openbare vergadering van de raad van de gemeente Raalte gehouden op 13 juli 2017 om 19.00 uur 
 
Voorzitter:   de heer M.P. Dadema   
Griffier:   de heer J.B. Zijlstra 
 
Aanwezig zijn de volgende leden:   
Gemeentebelangen de heren J.G. Schokker, A. Bennink, W.P.H. de Hair, M.J. Hoogeslag,  
  M. Kampman, J.J. Seekles en mevrouw A.G.M. Holtmaat-Smienk 
CDA  de heren R. Godeschalk, J.A.M. Alferink, B.M. Grolleman, G.E.M. Temmink,  
  R.R.A. Vloedgraven en de dames P.M.J. Hegeman en E.C.P.M. van Steen 
VVD  de heren A.H. Kreule, E.M. Gerner en W.A. Tutert 
Lokaal Alternatief de heren E. den Daas en D.J. Buitenkamp 
SP  mevrouw A.M. Hoeneveld en de heer H.A.J.M. van Kampen  
D66  de heer P.W.M. Moorman 
PvdA  de heer A. van der Wilt 
BurgerBelangen            de heer B.J.M. Nijboer 
 
Afwezig met kennisgeving: 
De heer G. Terlouw 
 
Verder zijn aanwezig:  
de heren G. Hiemstra (wethouder), J.G.S.J. van Loevezijn (wethouder), F.A. Niens (wethouder),  
W.J.M. Wagenmans (wethouder) en mevrouw K. Cornelissen (gemeentesecretaris) 
 

 

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering, heet een ieder van harte welkom en vraagt een moment 
stilte voor ieders persoonlijke overweging. 

2  Vaststelling agenda  

  De fractie van LA verzoekt agendapunt 12 over de overdracht eigendom en beheer 
Hoogerheyne op te schorten naar de vergadering van 28 september 2017. Het voorstel 
wordt verworpen met de aantekening dat de fracties van LA, SP, PvdA, VVD en D66 geacht 
willen worden voor het voorstel gestemd te hebben. De fractie van BB heeft niet aan de 
stemming deelgenomen. 

De fractie van de VVD verzoekt om agendering van een motie vreemd aan de orde. 
De motie wordt als agendapunt 14a behandeld. 

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

3  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 1 juni 2017 

  De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4  Interpellaties  

  Er zijn geen verzoeken binnengekomen. 

5  Inlichtingen college  

  Wethouder van Loevezijn licht de raad in over de komst van het nieuwe EFC van Jumbo 
naar Raalte. 

6  Ingekomen stukken  

  De heer Den Daas legt een stemverklaring af. De fractie van LA is geen voorstander van 
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deze brief. Wij vinden het om twee redenen jammer dat de brief uitgaat zoals die 
geschreven is. Het is een eenvoudig verzoek waarmee we kunnen aangeven dat we het 
milieu serieus nemen en ook de inwoners serieus nemen. De argumentatie van deze brief 
vinden wij rammelen en vandaar dat wij om die redenen, dus drie redenen, tegen deze brief 
zijn. 
 
De heer Van der Wilt legt een stemverklaring af. Ik was niet bij de agendacommissie 
vanwege mijn vakantie destijds en ik vind hier ook wel wat van. Ik vind het jammer dat deze 
brief op deze manier de deur uitgaat. Het heeft een beetje het gelijk hebbende toontje wat 
we volgens mij niet willen. Er wordt gezegd, we kunnen het eigenlijk niet, we hebben geen 
bevoegdheden. Maar als het om onze eigen gronden gaat zeggen we, hebben we niet 
nodig, wordt al biologisch gebruikt. Dus onzin. Dat is eigenlijk het verhaal dat hier staat. Als 
je zou zeggen, we begrijpen uw argument en het wordt alleen maar biologisch gebruikt en 
we zullen voortaan vastleggen dat deze gronden van ons alleen maar biologisch gebruikt 
mogen worden, dan geeft u een positief antwoord naar degene die de brief heeft gestuurd, 
het geeft een ander gevoel. En bovendien bereikt u resultaat waar de PvdA heel erg achter 
staat, namelijk het voorkomen van het gebruik van deze middelen die heel erg slecht zijn 
voor onze gezondheid. Dat was wat ik hier over wilde zeggen. 
 
De heer Kreule legt een stemverklaring af. Wij kunnen ook niet helemaal met de brief 
instemmen. We hebben de inzender van de brief zelf als fractie al beantwoord. Met het 
gedeelte geen extra regels op te leggen, kunnen wij ons prima in vinden. Maar het lijkt ons 
niet onredelijk om mensen, die grond van de gemeente pachten, ook te laten inschrijven op 
het convenant dat er al met de lelietelers is. Vandaar dat we ons net niet helemaal in de 
brief kunnen vinden. 
 
De heer Grolleman legt een stemverklaring af. Ik vind dat dit soort dingen niet in de 
pachtovereenkomsten horen. Ik heb ook wat moeite met de insteek dat het middel ik weet 
niet hoe giftig is. Er is een dikke discussie over in de Tweede Kamer. Ik heb een artikel van, 
ik dacht professor Blok, gelezen. Hij vindt het een ernstige zaak. Het middel wordt veertig 
jaar gebruikt. De Europese Unie zegt dat het nog tien jaar gebruikt mag worden. Blok vindt 
dat we eerst verdere onderzoeken af moeten wachten. En dat zijn wetenschappers die dat 
zeggen. En dan vind ik het een beetje kort door de bocht dat hier mensen zeggen, het is 
giftig, het is dit, het is dat. Ik weet niet of ze gelijk hebben. Volksgezondheid hebben wij ook 
hoog in het vaandel maar om nu de normen aan te nemen van mensen die daar een 
oordeel over hebben, lijkt mij te kort door de bocht. Ik kan me vinden in het antwoord van 
het college. Waar ik wel wat moeite mee heb is de relevantie of het nu wel of niet biologisch 
is. We verhuren de gronden aan degene die er dichtbij zitten en er belangstelling voor 
hebben. 
 
De heer Van Kampen legt een stemverklaring af. Het is niet te doen gebruikelijk dat we het 
met de VVD eens zijn maar in dit geval zijn we het met de VVD eens. Het is onwenselijk om 
het toe te passen en zoals de heer Kreule het verwoordde, daar kunnen we ons in vinden. 
 
De heer Schokker legt een stemverklaring af. Wij kunnen ons ook in grote lijnen vinden in 
het antwoord van het college. Recentelijk hebben de lelietelers ingesproken, ze zijn enorm 
bezig om hun hoeveelheid bestrijdingsmiddelen te reduceren. Wij vinden niet dat je kunt 
zeggen, biologische boeren geven wij voorrang en het reguliere bedrijfsleven geven wij 
geen kans. Dit zijn ook ondernemers en we vinden niet dat elke gemeente allerlei selectieve 
regels moet opstellen, bovenop de landelijke regeling. 
 
De raad besluit de brief, overeenkomstig het concept, te verzenden.  
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7  Vaststellen raadsvoorstel bijstelling komgrens Luttenberg - Heuvelweg 

  De heer Van der Wilt legt een stemverklaring af. De PvdA was tegen het verplaatsen van de 
komgrens omdat onze adviseur, de politie, aangaf dat het niet in het belang van de 
verkeersveiligheid was. Alleen we beschouwen dit als een uitvloeisel van een democratisch 
genomen besluit van deze raad en om die reden zullen we voor dit voorstel stemmen. 
 
Mevrouw Hegeman legt een stemverklaring af. Het CDA kan instemmen met het voorstel en 
we hopen dat de wethouder snel aan de slag gaat met de Heuvelweg. 
 
De raad besluit in te stemmen met het vaststellen van de komgrens van Luttenberg  
conform de als bijlage 1 bijgevoegde tekening. 

8  Accountantselectie  

  De raad besluit Deloitte Accountants B.V. aan te wijzen als accountant voor de boekjaren 
2017, 2018 en 2019 met de mogelijkheid te verlengen met maximaal tweemaal één jaar. 
 

9  Vaststellen raadsvoorstel wijzigingen verordening Participatiewet  

  Mevrouw Hoeneveld legt een stemverklaring af. Hoewel het een democratisch besloten 
onderwerp is, is de SP fel tegen de gewijzigde verordening. Uitbreiding van de verplichte 
tegenprestatie en de strengere taaleis zullen tot meer strafkortingen op uitkeringen kunnen 
leiden als mensen niet aan de regels kunnen voldoen. Meer strafkorting betekent honger 
voor meer gezinnen. Dat vinden wij een schande voor Raalte. Wij stemmen tegen. 
 
De raad besluit: 
1.  de  Verordening tot wijziging van enkele verordeningen Participatiewet vast te  
     stellen; 
2. de Verordening Adviesraad Werk en Inkomen gemeente Raalte 2017 vast te  
     stellen; 
met de aantekening dat de fractie van de SP geacht wil worden tegen het voorstel gestemd 
te hebben. 

10  Vaststellen raadsvoorstel Besteding extra middelen om armoede onder jongeren te 
bestrijden 

  Mevrouw Holtmaat legt een stemverklaring af. GB is zeer tevreden over de invulling van 
extra middelen om armoede onder jongeren te bestrijden. We hopen dat de gesprekken met 
de jongeren voortgang zullen vinden om hiermee kansarme jongeren weer kansen te 
geven. Tevens geven wij nogmaals een compliment aan de Adviesraad werk en inkomen 
die steeds zorgt voor een tijdig en deskundig advies. 
 
De raad besluit de door het kabinet toegekende extra middelen voor kinderen in armoede 
van € 111.899 te besteden aan:  
1. onderwijsbegeleiding aan kinderen in een achterstandssituatie naar het format van de  
    Stichting Onderwijsbegeleiding Oost Nederland;  
2. een voucher voor kleding en schoenen uitgegeven door Stichting Leergeld van € 100 per  
    kind per jaar; 
3. het verbreden van bestedingsdoelen van de huidige regelingen die door Stichting  
    Leergeld worden uitgevoerd.  

11  Vaststellen raadsvoorstel Mandaat verdagen besluiten op bezwaar aan voorzitter 
commissie bezwaarschriften 

  De heer Hoogeslag legt een stemverklaring af. Natuurlijk zijn wij ook voorstander van snelle 
afhandeling van bezwaarschriften en dat juist is een argument om hiermee te kunnen 
instemmen. Om pragmatisch te kunnen handelen, mocht het in het uiterste geval nodig zijn 
het niet tot extra vertraging zal leiden. 
 
De heer Den Daas legt een stemverklaring af. De fractie van LA is tegen dit voorstel. De 
termijnen zijn al ruim en bovendien zijn wij principieel tegen mandatering. Dit vinden wij een 
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uitholling van de bevoegdheden van de raad. 
 
De raad besluit het mandaatbesluit 'Mandaat verdagen beslissingen op bezwaar' vast te 
stellen met de aantekening dat de fracties van LA en BB geacht willen worden tegen het 
voorstel gestemd te hebben. 

12  Vaststellen raadsvoorstel overdracht eigendom en beheer Hoogerheyne  

  De heer Nijboer van Burgerbelangen neemt geen deel aan de beraadslagingen en de 
stemmingen. 
 
 
De fractie van D66 dient het volgende amendement in: 
 
 

 
 
Het amendement wordt ingetrokken. 
 
De vergadering wordt geschorst van 20.40 uur tot 20.45 uur. 
 
De heer Kreule legt een stemverklaring af. Na wikken en wegen hebben we er toch voor 
gekozen om voor onze principes te gaan omdat verzelfstandiging toch vaak wel het beste 
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idee is en de wethouder op zijn blauwe ogen te geloven en we hopen dan ook dat alles 
klopt. 
 
De heer Moorman legt een stemverklaring af. We zijn blij met het draagvlak dat is 
verworven en dat het kan rekenen op een brede steun van de betrokken partijen bij het 
convenant. 
 
De heer Van Kampen legt een stemverklaring af. We zijn niet zo enthousiast over het 
privatiseren, dat is niet onze hobby en werk verdringen al helemaal niet. En we zien op 
termijn de sportaccommodatie in Heino niet heel erg sterk eruit komen en daardoor gaan we 
het plan niet steunen. 
 
De heer Den Daas legt een stemverklaring af. Het college wil de sportaccommodatie in 
Heino dezelfde status geven als in de rest van de kerkdorpen. Heino is op basis van 
gelijkwaardigheid met Raalte gefuseerd. Dit voorstel doet aan die gelijkwaardigheid afbreuk. 
Wij betreuren dit en daarom stemmen wij tegen. 
 
De heer Vloedgraven legt een stemverklaring af. De CDA fractie zal voor dit voorstel 
stemmen en is blij met het brede draagvlak en ondersteuning van de Stichting en Plaatselijk 
Belang om dit onderwerp vanavond te bespreken. 
 
De raad besluit: 
1. in te stemmen met de overdracht van het eigendom en beheer van de sporthal     
    Hoogerheyne – uiterlijk per 1-1-2018 -  aan de SSH  onder de voorwaarden zoals  
    vastgelegd in het concept-convenant; 
2. voor de overdracht van het eigendom en beheer:  
    - eenmalig € 201.500,- beschikbaar te stellen  wegens noodzakelijke  onderhouds- 
      werkzaamheden ten laste van de beschikbare middelen in de onderhoudsreserve voor   
      sportaccommodaties; 
    - eenmalig € 40.000,- beschikbaar te stellen ten laste van de Algemene  
      Bestemmingsreserve als maximale compensatie voor de  derving van horeca- 
      inkomsten; 
    - voor 10 jaar een exploitatiebijdrage beschikbaar te blijven stellen die elk jaar met  
      €  1.000,- afloopt van € 35.000,- in het eerste jaar tot € 26.000,- in het laatste jaar;| 
3. de frictiekosten van  € 122.000,- van het Sportbedrijf ten laste te brengen van de  
    Algemene Bestemmingsreserve;  
4. de financiële gevolgen van deze verzelfstandiging te verwerken bij het vaststellen van de     
    Zomernota 2017; 
met de aantekening dat de fracties van SP en LA geacht willen worden tegen het voorstel 
gestemd te hebben. 
 

13  Jaarrekening 2016  

   
De raad besluit: 

1. de jaarstukken 2016, bestaande uit het jaarverslag en de jaarrekening 2016, vast te 
stellen; 

2. het positieve rekeningresultaat 2016 van € 2.916.332 toe te voegen aan de algemene 
bestemmingsreserve; 

3. gelijktijdig met de toevoeging van het positieve rekeningresultaat 2016 te besluiten tot 
de volgende wijziging van de begroting 2017: 
a. eenmalige investeringen voor een totaalbedrag van € 481.537 opnieuw te ramen 

op de desbetreffende beheerproducten en dit bedrag te onttrekken aan de 
algemene bestemmingsreserve, ter dekking van de eenmalige afschrijving in 2017; 

b. eenmalige posten voor een totaalbedrag van € 129.720 opnieuw te ramen op de 
desbetreffende beheerproducten en dit bedrag te onttrekken aan de algemene 
bestemmingsreserve; 
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c. stelposten algemene uitkering voor een specifiek doel tot een totaalbedrag van  
€ 330.607 opnieuw te ramen en dit bedrag te onttrekken aan de algemene 
bestemmingsreserve; 

d. structurele posten voor een bepaald doel tot een totaalbedrag van € 155.177 
opnieuw te ramen en dit bedrag te onttrekken aan de algemene 
bestemmingsreserve; 

e. een bedrag van € 171.244 voor in 2016 niet uitgegeven gelden welke werden 
afgedekt door een beschikking over de algemene bestemmingsreserve, in 2017 
opnieuw te ramen en dit bedrag te onttrekken aan de algemene 
bestemmingsreserve; 

4. het plafond van de egalisatiereserve zorg bij de jaarrekening 2016 tijdelijk te verhogen 
tot een bedrag van € 4,6 mln. en bij de integrale afweging van de begroting 2018 het 
plafond van deze reserve opnieuw te beoordelen.  
 

14  Raadsonderzoek De Zegge VII  

  De vergadering wordt geschorst van 22.10 uur tot 22.25 uur 
 
De raad besluit: 
Kennis te nemen van het rapport “De Zegge VII beschreven, besluitvorming en ontwikkeling 
2000 – 2016” en de adviezen over te nemen. 
 
De fractie van D66 dient de volgende motie in: 
 

 
 
 
De motie wordt overgenomen door het college.  
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De fractie van D66 dient de volgende motie in: 
 

 
 
 
De motie wordt overgenomen door het college. 
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14a  Motie vreemd aan de orde  

 De fractie van de VVD dient de volgende motie in: 

 
De motie wordt overgenomen door het college. 
 

15  Rondvraag  

  De vraag van de heer Kreule over de woningmarkt in Heino v.w.b. de starters wordt 
beantwoord door het college.  

16  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 23.20 uur. 

 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de 
raad gehouden op 28 september 2017 
 
de griffier,     de voorzitter 
 
J.B. Zijlstra   M.P. Dadema 


